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2002:6 Interpellation av Juan Carlos Cebrián (s) om 

snöläget i Farsta strand 
 
 
Den 14/01-02 fick jag ett brev av en granne som beskriver den situation som 
många hushåll i den övre Farsta strand  har fått uppleva  i dessa dagar. 
Eftersom min granne i brevet nämner namnen Sten Nordin och Carl 
Cederschiöld tyckte jag att jag skulle skriva denna interpellation och ge 
chansen till de apostroferade att kunna svara Stigs brev. 
 Stig skriver: Den 13 januari är den branta gångvägen för 180 hushåll på 
övre Farsta strand till T-bana, pendel och affärer fortfarande oröjd. Den 
plogades till jul men inte sedan. Rullatorhäxor, Käppgubbar, Rullstolar och 
barnvagnar göre sig ej besvär och knappt några andra heller. Vid nedre delen 
av samma gångväg har två långa, branta trappor varit oskottade och 
osandade. Unga som gamla har åkt på rygg nedför. Den snöröjning som 
ibland förekommit på trottoarer och andra platser har utförts med små 
”leksakstraktorer” som inte klarat uppgiften. Men Sten Nordin och Carl 
Cederschiöld tycker att allt är ok. Så långt ute i förorterna är inte så noga. 
Farsta Stadsdelsnämnd bryr sig inte. 
 I brevet ställer Stig flera frågor som jag vidarebefordrar till de ansvariga 
borgarråden här: 

1. Hur tycker Ni upphandlingen (i Farsta stadsdelsnämnd) har skötts? 
2. Har entreprenörerna fria händer att missköta uppdraget hur som helst? 
3. Ingår t.ex. inte skottning av viktiga trappor i deras avtal? 
4. Är gubbar med snöskyffel helt utrotade? 
5. Vintern är inte slut än. Vad tänker Ni göra för att den ovan beskrivna 

situation inte upprepas? 
 
Stockholm den 21 januari 2002 
 

Juan Carlos Cebrián 
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